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for offentlige virksomheter 
 
Offentlige virksomheter og kommunikasjonspartnere i resten av samfunnet vil kunne ha betydelige 
gevinster i å kunne benytte åpne anerkjente og rasjonelle løsninger for IKT-basert kommunikasjon i 
fremtiden. Mattilsynet bifaller derfor initiativet med å få på plass offentlige standarder for IKT-bruk 
og en referansekatalog for disse. 
  
Høringsdokumentets innhold samsvarer i all hovedsak med Mattilsynets oppfattelse av 
konsekvenser ved innføring av de foreslåtte obligatoriske standarder for publisering av dokumenter 
og tegnsettbruk – begge på verdensveven. 
  
Mattilsynet er en ny etat, og har i liten grad eldre IKT-portefølje som vil kreve store omlegginger for 
å imøtekomme de foreslåtte standarder.  
  
Mattilsynet gjør en erstatning av et flertall av våre fagsystemer med et nytt system MATS i perioden 
2006-2009. I kontrakten har man sørget for å bake inn betingelser om at det skal være mulig å 
legge om fra en initiell bruk av Microsoft Office dokumentformater til XML-baserte formater 
fortrinnsvis identifisert som ODF-standarden. Våre andre publiseringer på verdensveven skjer i all 
hovedsak på våre Internett-sider www.mattilsynet.no og en redaktørbasert modell for publisering 
gjør det ikke særlig komplisert å gjennomføre dokumentpublisering ihht forslaget.  
  
Konsekvensene ved en overgang til kun publisering i tegnsett UTF-8 har vi ikke utredet. Det er godt 
mulig at noen av våre løsninger allerede er realisert med UTF-8. Det vi mener å tro er at etaten i 
liten grad publiserer med 7-bits tegnsett, men har basert seg så langt på 8-bits tegnsettet ISO 8859-
1, også kalt ”Vesteuropeisk (ISO)”. Vi formoder at en overgang til bruk av UTF-8 er mulig, og at en 
slik prosess har noen men ikke uoverkommelige kostnader. 
  
Tilslutt vil vi berømme at standardiseringsrådet også har investert i å gjøre en kartlegging av 
standardiseringsprosessene i nærmeste omland og å gjøre dette materialet kjent. Disse 
representerer i noen tilfelle gode forbilder for norsk forvaltning, og disse er i tillegg internasjonale 
partnere for nåværende og framtidig utveksling av digital informasjon. 
  
  
  
  
Med hilsen 
  
  
  

  

Hilde Marie Husebye Auberg                                                                Per Bratterud 
Seksjonssjef                                                                                         seniorrådgiver  
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